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Sprawozdanie z pracy Komisji Prezydialnej za 2024 rok. 

W 2024 roku w kadencji 2024-2029 odbyło się 7 posiedzeń Komisji Prezydialnej. 

Podczas posiedzeń członkowie Komisji omawiali projekty uchwał przygotowywanych na sesje Rady 

Miejskiej, ustalali terminy posiedzeń Komisji stałych Rady Miejskiej, oraz wspólnych posiedzeń 

stałych komisji Rady, a także analizowali korespondencję przychodzącą do Biura Rady Miejskiej. 

Ponadto Przewodnicząca Rady zapoznawała członków Komisji z korespondencją wychodzącą 

z Biura Rady, a w przypadku petycji, wniosków i skarg, kierowała wpływające pisma do 

rozpatrzenia przez odpowiednie komisje. Ustalano także terminarz posiedzeń pozostałych Komisji 

stałych Rady.  

W ramach wolnych wniosków i spraw wniesionych członkowie Komisji poruszali kwestie 

związane z aktualną sytuacją Gminy, takie jak:  

• stan infrastruktury wodociągowej ZGK, zabezpieczenie mieszkańców w zaopatrzenie 

w wodę poprzez utrzymanie ciśnienia w instalacji,  

• zainicjowanie uchwały ograniczającej podlewanie ogrodów w okresie letnim 

• problem odprowadzania wód opadowych na terenie przemysłowym w Baniosze i Łubnej 

• stan dróg 

• odprowadzanie wód w mieście 

• zasady i tryb odpłatnego przejmowania sieci wodociągowo-kanalizacyjnej od osób 

prywatnych 

• rozbudowa szkół i wizja lokalna w placówkach w Czersku, Czaplinie, Kątach- 

zorganizowanie wyjazdu   

• infrastruktura sportowa- modernizacja basenu 

• zwiększenie zieleni w mieście 

• funkcjonowanie Zakładu Gospodarki Komunalnej – oczyszczalnia ścieków Moczydłów, 

SUW-y,  

• omawianie tematów zgłaszanych przez radnych i mieszkańców min. innymi transport 

lokalny, Społeczne Inicjatywy Mieszkaniowe, powstanie schroniska dla zwierząt, dokonanie 

pomiarów poziomu hałasu przy obwodnicy.  

Jako Przewodnicząca Rady Miejskiej brałam udział w spotkaniach z mieszkańcami w sołectwach 

między innymi w sprawie: budowy drogi ul. Polnej Róży w Kątach, wyborów sołeckich, w Ośrodku 

dla Uchodźców w Lininie w sprawie zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom. Pełnię również 

cotygodniowe dyżury dla mieszkańców, biorę udział w uroczystościach i spotkaniach gminnych.  

Składam podziękowania Członkom Komisji Prezydialnej za ich zaangażowanie i pracę. Dziękuję 

Kierownictwu Urzędu Miasta i Gminy oraz pracownikom merytorycznym Urzędu i informatykom. 

Szczególne podziękowania kieruję w stronę pracowników Biura Rady – pani Urszuli Kuranowskiej 

i pani Annie Witek za profesjonalną i rzetelną obsługę posiedzeń.  

Przewodnicząca Komisji Prezydialnej 

                                                                                   Teresa Jędral 

 

 


